
Zápis z druhého zasadania Kolejnej Rady kolejí Otava a UK časti koleje Vltava 

 

Dňa 18.2.2015 sa udialo druhé zasadanie Kolejnej Rady kolejí Otava a UK časti koleje Vltavy.  

Na schôdzi boli prítomní Filip Bako, Hynek Řeháček, Eva Vaculíková a dvaja pozorovatelia. 

1. KR diskutovala o tom, že by bolo možné nejakými prostriedkami odhlučniť hudobnú miestnosť 

alebo systematizovať možnosť rezervácie hudobnej miestnosti. 

2. KR diskutovala o tom, že by bolo výhodné mať prehľad o spoločných priestoroch, ktoré sa 

nachádzajú oproti výťahom C, a preto sa uzniesla na tom, že by mala navštíviť pani hospodárku 

a požiadať ju o inventár miestností, ktoré by sa mohli využiť pre verejnosť. 

3. Ďalej sa KR zhodla natom, že by mala prehliadnuť tieto miestnosti oproti výťahom C, aby 

získala informácie o nich. 

4. KR diskutovala administrátorské práva pre stránky koleje a kolejnú televíziu Vlota a mala sa 

ohľadom tohto poradiť s administrátorom Jánom Vojtom. 

5. Ďalej KR diskutovala o možných výhodách pre správcu kolejnej siete. 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tieto záležitosti boli dohodnuté na druhej schôdzi KR 18.2.2015 v Gameroome Koleje Otava 


